
 

 

Fråga från Malin Wedberg (V) till Socialnämndens ordförande Ann Lewerentz (M) gällande 
ändamålsenliga lokaler för Socialförvaltningen. 
 
Socialtjänsten har stort behov av nya och ändamålsenliga lokaler. I möte om måldialog mellan 
Socialnämnden och förvaltningen ”Måldialog inför Verksamhetsplan 2024” 18 september 2023 
framkom att förvaltningen och dess socialtjänst har reella behov av mer ändamålsenliga lokaler. 
Socialförvaltningen har växt ur de nuvarande lokalerna och lokalerna är undermåliga vilket påverkar 
verksamheten negativt. Detta är ett akut ärende som kommunen behöver lösa. 
Vänsterpartiets fråga till styret är: 
* När kan förvaltningen få besked om nya lokaler? 


